
Hei. 

Me veit no at banken på Manger vil forsvinne om kort tid. Me veit at dette diverre vil få 

konsekvensar for nokon.  Det vil ramme dei svake i samfunnet (Radøy) sterkt. Mange av desse 

har verken pc, mobil/ mobilbank o.l. Eller vil vere mobil nok til å kome seg til Knarvik for å få 

betalt faktura m.m.  

Me i Radøy Høgre ynskjer at Radøy kommune tek iniativ til å ta opp problemstillinga med SPV. 

Ser på om det fins moglegheit for oss å påverke SPV til å ha tiltak i hvert fall i ein overgangsfase. 

F.eks ha «kontortid» i kommunen eks. x 1 i veka evt kvar 14. dag på rådhuset (eks. i servictorget). 

Dette for å ivareta «radværingen» på best mogleg måte.  

 

Med venleg helsing  

Radøy Høgre  

v/ Vibeke Angelskår Erstad 

 


